
Vereniging voor Plaatselijk Belang Waskemeer

Door Eéndracht Sterk

Notulen jaarvergadering 2022

Secretariaat
Leidijk 42C,
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Betreft: Notulen ledenvergadering van 14-03-2022

Aanwezig:

Politiek: Berend Lijstra CU, wethouder Marjan Jager, Arènda Boersma OB, Henk Dongstra OB

Met kennisgeving afwezig groen links

Dorp: Henk de Vries, Johannes Wiersma, Dineke Meijerhof, Anneke Stoker, Ieke Otter Herder, Cindy

Grootenhuis, Tiny Zandberg, Jan v.d. Veen, Oene Bouma, Hendrik Haaisma, Tjado Rinzema, Cor van

Vilsteren, Alleke Kalis, Elly Kouwenhoven, Jan van Bergen. m.k.a. J.Sierts

Werkgroepen m.k.a. Douwina Geertsma

Bestuur DES: Gerbert ten Hoor, Albert Grootenhuis, Karin Tersmette, Rinze Sikma

Afwezig i.v.m. Covid: Sumitra Otter, Bram van den  Ende, Jan Tabak.

1. Opening/mededelingen

Gerbert opent om 19:30 uur de vergadering

Wegens de nog hevig in het dorp aanwezige Covid zijn 3 bestuursleden vanavond niet aanwezig en is

er na de vergadering geen gelegenheid tot een nazit met een drankje.

2.Terugblik ‘ledenvergadering 2021’ (i.p.v. notulen)

Er is niet een verslag van de notulen van 2021. Er is wegens Covid niet een ledenvergadering

geweest. Hier voor in de plaats is vorig jaar een flyer rondgebracht met daarin ook een oproep voor

nieuwe bestuursleden. Hierop zijn een aantal positieve reacties gekomen waardoor het bestuur

compleet is.

Er wordt nu meer ledengeld geïncasseerd middels automatische incasso’s.

Door de Covid zijn er minder projecten geweest dei een beroep hebben gedaan op de

welzijnssubsidie die door DES uitgegeven wordt.

Omrop Fryslân is geweest om mogelijk een programmareeks over ons dorp te maken. Hier is niets van

terecht gekomen.

3. Bestuurswisseling

Sumitra Otter  heeft 7 jaar in DES gezeten. Zij woont in Assen en de binding met Waskemeer is



daardoor minder. Sumitra heeft de afgelopen jaren als duo met Gerbert het plaatselijke belang

vertegenwoordigd en was zij de spin in het web in de communicatie met organisaties in het dorp,

gemeente en meer. Helaas  kan zij door de coronabesmetting niet aanwezig zijn voor een passend

afscheid.

Door haar aftreden is er een vacature in het bestuur. Op het verzoek aan de vergadering kwam geen

respons.

4. Projectenlijst

a. Verkeersveiligheid. Albert Grootenhuis legt uit dat de werkgroep verkeersveiligheid Waskemeer

opgeheven is en dat DES de taken over heeft genomen. Dit is ook gecorrespondeerd met gemeente.

Actueel is het verlengen van het fietspad van de Leidijk. Ingenieursbureau Sweco heeft een plan

gemaakt en heeft met de aanwonenden gesproken. Het plan is nog maar net klaar en is daardoor nog

niet binnen DES besproken.

Graskeien langs de Leidijk, daarvan zegt DES dit niet aan te bevelen want dan wordt het een

racebaan.

Er zijn bloembakken geplaatst op de Compagnonsweg als test om de snelheid  er uit te halen. Er is

geld om extra versmallingen aan te brengen .  De Bakkeveensterweg wordt in de loop van het jaar

opgepakt.

b.  Fietsknooppuntroute. Door afwezigheid van Bram van den Ende verteld Albert Grootenhuis. Er is

een ontwerp gemaakt van een bord dat komt bij de Herberg om de route te promoten. Het voorbeeld

wordt op de Beamer getoond. Het ‘Rondje Waskemeer’  wordt ook gecontroleerd door DES. Rinze

houd regelmatig contact met Staats Bosbeheer.

c. Groener Waskemeer. Karin Tersmette verteld dat vanuit DES is een werkgroep opgestart is om meer

(500+) bomen en bloemen etc. in Waskemeer en omgeving te krijgen. Er is een goede samenwerking

met de gemeente hierover. Er wordt gedacht aan het schoolplein, bankjes en dergelijke te plaatsen

langs paden. Misschien een voedselbos achter Wijndelsweg. In de Waskemare wordt dit

gerapporteerd.

Gemeente heeft inmiddels als bomen geplant.

Karin vraagt of er nog ideeën zijn. Berend Leistra stelt voor contact op te nemen met de ABO .

Hendrik Haaisma vraagt of de bomen die nu ontbreken langs de Kruisweg in het dorp vervangen

worden. Gerbert antwoord hierop dat dit zal gebeuren. De  Gemeente heeft alle bomen in kaart. Als

Waskemeer aangeeft ergens bomen te willen hebben dan doet de gemeente dat.

d. Herzien van de statuten in het kader van de WTBR.

Rinze Sikma legt in het kort uit wat de wet bestuur en toezicht rechtspersonen in houdt.  De overheid

wil met deze wet voorkomen dat wanbestuur, onverantwoordelijk financieel beheer, zelfverrijking,

misbruik van posities en andere ongewenste activiteiten verenigingen en stichtingen schaden.

Procedures en verantwoordelijkheden dienen met elkaar besproken te worden en vastgelegd.

Hiervoor dienen de statuten  meestal gewijzigd te worden. DES doet dit samen met andere

plaatselijke belangen en wil dit ook doen met de plaatselijke verenigingen mede om kosten te

besparen. Plaatselijke belang Haulerwijk is hier al bijna mee klaar mee.

e. Mogelijke nieuwe projecten?

Janny is met gemeente bezig om geld te krijgen voor plannen samen met De Herberg. Een stem van

plaatselijk belang telt zwaar bij de gemeente. Janny stelt voor dat het concept naar DES gaat ter



inzage.

Iemand van de politiek in de zaal vermeld  het project over groene dorpsprofielen waar Donkerbroek

en Makkinga mee bezig zijn met de gemeente. Waskemeer was te laat om met het project mee te

doen.

Pauze met invullen van presentielijst.

5. Financieel verslag + verslag kascommissie

Gerbert  ligt de financiën toe .i.v.m. afwezigheid van penningmeester Jan Tabak

De kascontrole is uitgevoerd door Anneke Jonkman en Joh Hilbers. Zij hebben de kas goedgekeurd.

De inkomsten voor welzijnssubsidies  zijn door gemeente verdubbeld i.v.m . corona. Maar ook

daardoor is er vanuit het dorp minder beroep op gedaan.  Het afgelopen jaar slechts 15 aanvragen.

De reserveringen werden benoemd. Verduidelijkt is dat het onderhoud van het bruggetje tussen

Leidijk en Biskop de verantwoordelijk is van DES.

Door het aanmelden van glasvezel hebben we voor het dorp 750 euro gekregen voor verenigingen.

Dit is inmiddels uitgekeerd.

De lijst van toegekende aanvragen voor welszijnssubsidies wordt opgenoemd.

6. Contributie en welzijnssubsidies

De welzijnssubsidie wordt verhoogd van 200 naar 400 euro max per aanvraag. Het percentage van de

eigen bijdrage wordt veranderd naar 50% voor een project.

7. Vragen aan het gemeentebestuur.

Anneke Stoker, er wordt al twee jaar gewacht tot dat de verzakkingen in de Fenne worden aangepakt.

Ook in de zomer is de straat erg groen door onkruidgroei . Er wordt via diverse wegen melding

gedaan maar de gemeente doet niets. Wethouder de Jager beantwoord dat zij dit op zich neemt

omdat het haar bevreemd dat deze gevaarlijke situatie niet is aangepakt.

Cor, is er m.b.t. het verlengen van het fietspad Leidijk een onderzoek gedaan zoals tellingen? Zelf

tellen ze slechts een 25 scholieren. Wethouder De Jager beantwoord dat er al al lang een probleem

hier lag. Daar heeft de raad oog voor gehad, er geld voor opzij gezet en er wordt een plan gemaakt

maar de plannen moeten nader besproken worden zodat het een gedragen plan wordt. Het geld zou

volgens Dineke Meijerhof beter aan verlichting naar Oosterwolde besteed kunnen worden. Plaatselijk

belang en omwonenden gaan hier nog over in gesprek en daarna ook met de gemeente.

Ieke Otter merkt op dat wanneer fietsers makkelijk de W Kroezestraat in kunnen fietsen dit ook helpt.

Iemand van de raad stelt voor de kinderen van de school hier ook over mee te laten denken.

8. Rondvraag.

Hendrik Haaisma stelt een vraag over de verzakkingen langs De Bult. Dit is voor het waterschap. DES

houd een vinger aan de pols.

Henk de Vries. Waar zijn de vlaggen van Waskemeer te bestellen. Gerbert antwoord dat ze op zijn. Ze

moeten in grote hoeveelheden besteld worden omdat het duur is. In 7 jaar zijn er vijftig verkocht.

Voor bijvoorbeeld een welkomstpakket voor nieuwe bewoners en de Herberg zouden nieuwe besteld

kunnen worden.



9. Sluiting.

20.55 uur bedankt Gerbert iedereen voor de aandacht en sluit de vergadering.


